

HKQAA Certification (Shanghai) Ltd Extended Its Scope of Certification Service to ISO 50001 Energy Management Systems

HKQAA Certification (Shanghai) Ltd, a subsidiary of HKQAA in the mainland China, was approved by the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (CNCA) to extend the scope of certification service to ISO 50001 Energy Management Systems (EnMS) on 19 May 2017.

ISO 50001 can help organisations improve their energy efficiency, review energy performance, save energy cost and contribute to the reduction of carbon emission. This certification is applicable to all types and sizes of organisations, ranging from commercial to industrial or institutions. For further details on HKQAA's certification and supporting services, please contact us at:

Email: hkqaa.mkt@hkqaa.org

Tel: Hong Kong – (852) 2202 9111
Macau – (853) 2875 1199

Shanghai – (86 21) 6876 9911
Guangzhou – (86 20) 8383 3777

標準認證服務(上海)有限公司 **擴展認證服務範圍至 ISO 50001 能源管理體系**

香港品質保證局在內地設立的附屬機構—標準認證服務(上海)有限公司，獲中國國家認證認可監督管理委員會批准，於 2017 年 5 月 19 日擴展認證服務範圍至 ISO 50001 能源管理體系。

ISO 50001 有助機構改善其能源效益、審查能源績效、節省能源成本及減少碳排放。此認證適用於各類型及規模的商業、工業或公共機構。欲知更多有關本局所提供的認證和支援服務，請聯絡我們：

電郵：hkqaa.mkt@hkqaa.org

電話：香港 – (852) 2202 9111
澳門 – (853) 2875 1199

上海 – (86 21) 6876 9911
廣州 – (86 20) 8383 3777